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Bliža se naš praznik!
Kmalu bomo praznovale 
in po izkušnjah se ne bale, 
da bi same pri tem ostale, 
saj možje se potrudijo, 
da svoj lonček brž pristavijo.

Kot izkušnje govorijo: 
osmega, vi moje mile, 
zopet doma vse boste postorile.
Da iz zakončevega lonca bi se ve naje’le, 
te možnosti njegove misli niso še dojele.

Da o otrocih naših ne spregovorimo, 
saj je  v navadi:
kadar praznik naše mamice slavimo, 
praznično kosilo iz njene kuhinje dobimo.

Pa tu so še ostala hišna opravila, 
ki bi lahko se moška roka jih lotila.
A da pozornost ne postala bi obveznost:
tudi ta dan roke naše bodo urno se sukale,
ko znane oči nas izpod časopisa bodo spremljale.

Kot se spodobi, prejele bi naj me darila, 
a skromnost naša to ne bodo dovolila: 
s pozabljivostjo družinsko podkrepljena, 
s stabilizacijskim i ukrepi obrazložena.

Skoraj vsaka pa šopek bo dobila, 
v vazo dala, mu vodo prilila, 
celodnevno delo iz m isli potisnila, 
na večerni ples s partnerjem pomislila.

In zabava bo res taka, 
kot si jo želela je vsaka.
Pozornosti partnerjeve bo za medeni lonec, 
v srčku želja, da ne b'lo prehitro bi je konec.

Ker me vemo, kaj za pozornost se spodobi, 
ter da ob prilik i nam kaj ne potrobi, 
na koncu tudi ON poklon dobi: 
boljšega od našega res ni!

LUŠTEK Ksenija

Ob 8. marcu, 
mednarodnem 
prazniku žena, 
čestitamo vsem 
sodelavkam in jim 
želimo veliko uspeha.

Družbenopolitične organizacije 
Samoupravni organi 
Uredniški odbor

Poslovanje delovne 
organizacije v letu 1980
Leto 1980 smo poslovno do
kaj uspešno zaključili. Celot
ni prihodek, ki nam predstav
lja prejeta plačila za prodane 
proizvode, se je v delovni or
ganizaciji povečal za 33 % v 
primerjavi s preteklim  letom. 
Pri tem je pomembno omeniti, 
da sta tako TOZD Pozamen- 
terija kot tudi TOZD Damska 
oblačila presegla planirani ce
lotni prihodek.
Pomembna postavka v celot
nem prihodku pa je pri TOZD 
Damska oblačila prav izvoz 
izdelkov, ki v strukturi po
meni 19 %.
Stroški, ki so nastajali v zve
zi z doseganjem celotnega 
prihodka, so se povečali za 
22 %, vendar pa v strukturi 
prihodka predstavljajo manjšo 
udeležbo kot v preteklem le
tu. Na povečane stroške so 
v veliki meri vplivali dražji 
osnovni materiali za proizvod
njo. Bistvene pa so tudi po
dražitve embalaže, s katero 
bomo morali še bolj gospo
darno ravnati.
Dohodek, ki je dosežen na ni
voju delovne organizacije, je 
za polovico večji od doseže
nega v preteklem letu. Pri 
tem pa seveda ne smemo pre
zreti vpliva devalvacije, ki je 
prispevala svoj del k poveča
nju dohodka. Planirani doho
dek je presežen povsod, ra
zen v konfekciji II. Bistrica, 
kjer malenkostno zaostaja za 
planom in v proizvodni enoti 
Čipke, kjer je večje odstopa
nje od plana.
Rast osebnih dohodkov na 
povprečno zaposlenega v de
lovni organizaciji je 29 %, to
rej počasnejša od rasti do

hodka. Povprečni osebni do
hodek na zaposlenega znaša
7.206.00 din.

Vsled ugodnejšega poslovne
ga rezultata pa so seveda 
večje tudi obremenitve dohod
ka. V preteklih obdobjih v 
TOZD Damska oblačila ni bi
la ugotovljena davčna osnova, 
zato se prispevki, ki izhajajo 
iz davčne osnove in tudi da
vek, niso plačevali. V letu 
1980 pa je tudi dohodek 
omenjenega TOZD obremen
jen za davek in ostale obvez
nosti, katerim je osnova dav
čna osnova.
Dohodek na delavca je v 
TOZD Pozamenterija nekoliko 
bolje dosežen kot v TOZD 
Damska oblačila in znaša
290.682.00 din. Dohodek na 
delavca v podskupini dejav
nosti, t. j. pri proizvajalcih 
pozamenterije v SRS za prvih 
devet mesecev leta 1980 zna
ša 203.888,00 din.
V podskupini proizvajalcev ob
lačil v SRS za obdobje I. — 
IX./1980 pa je izračunan do
hodek na delavca 174.069,00 
din.
77 % dohodka razporejamo na 
nivoju delovne organizacije v 
čisti dohodek. Višina ustvar
jenega čistega dohodka nam 
pove, koliko sredstev bomo 
lahko namenili za osebne do
hodke in kakšni bodo skladi. 
Za pokritje obračunanih oseb
nih dohodkov je bilo porab
ljeno 65 % čistega dohodka.
V letu 1979 je bila vsota 
osebnih dohodkov s 77 % 
udeležena v čistem dohodku.

Mencinger Natalija

ZAHVALJUJEMO SE ZA PREJETE DOPISE IN VAS PO
ZIVAMO ŠE K VEČJI UDELEŽBI.

UREDNIŠTVO



Smo v nekakšnem mlinu zaradi hitro rastočih cen
Slovenska tekstilna industrija 
je lansko leto dokaj uspešno 
prebrodila, čeprav težav ni 
manjkalo. Toda kljub tem 
uspehom tekstilc i niti pri nas 
n iti v svetu nimajo pravega 
razloga za optimizem. 
Tekstilna industrija je namreč 
vsaj v razvitejših državah 
močno odvisna od uvoza, ve
dno bolj uspešno pa z njo 
tekmujejo tudi tekstilc i tre 
tjega sveta, za sedaj resda 
še z enostavnejšimi izdelki in 
cenenim delom, toda doklej 
samo s tem?
Tudi slovenska tekstilna indu
s trija  je v podobnem položa
ju, saj mora skoraj ves osnov
ni reprodukcijski material 
uvoziti. V prvih devetih me
secih lanskega leta je sicer 
pokrila uvoz z izvozom, toda 
z uvoženo volno in bombažem 
so na primer predilnice in 
tkalnice nekajkrat »živele le 
iz rok v usta«. Poleg tega 
so morale lani precej svojih 
izdelkov tudi izvoziti ,saj so 
se osušili nekateri devizni 
v ir i —  skoraj za m ilijardo d i
narjev deviznih sredstev —  
iz katerih so do tedaj lahko 
črpale za uvozne potrebe. 
Ker pa se je sistem deviznih 
pravic med letom nekajkrat 
menjal, se je precej tovarn 
znašlo še pred novo negoto
vostjo, od kod in kdaj uvažati. 
Zamude pri proizvodnji, ki so 
jih  zaradi tega imeli tudi 
metražerji in konfekcionarji, 
pa so zakasnile tudj marsi
katero dobavo tujim  kupcem, 
ki so se zaradi velike ponud

be tekstila na svetovnem tr 
gu, že pričeli ozirati po dru
gih dobaviteljih.
Ker so tekstilci lani kupili 
manj reprodukcijskega mate
riala porabili pa vse pred
lanske zaloge, bo letošnje le
to, po prepričanju marsikoga 
med njim i, precej bolj »na 
tesno«. Poleg tega je uvoženi 
reprodukcijski material zelo 
obremenjen z dajatvami, kar 
tudj prispeva k manj konku
renčnim cenam.
Te so zaradi administrativne
ga zadrževanja v preteklih 
letih sicer za šest do osem 
odstotkov zaostajale za rastjo 
cen izdelkov drugih industrij
skih vej, kljub temu pa so 
morale pokrivati tudi del iz
gub, ki so jih  tekstilc i imeli 
z izvozom, čeprav je tekstil
na industrija še opremljena 
s sorazmerno modernimi stro
ji in visoko produktivnostjo 
dela, so cene izdelkov, ki jih 
izvažamo, le težko konkuren
čne.
Tuji trg i namreč ne prizna
vajo tolikšnih prispevnih ob
remenitev, s kakršnimi »op
remljamo« izdelke pri nas.
V najslabšem položaju, lahko 
bi rekli v nekakšnem mlinu, 
zaradi hitro rastočih cen, so 
seveda konfekcionarji. Ti mo
rajo namreč kupovati drago 
metražno blago pri domačih 
proizvajalcih, ki se pač zave
dajo, da konfekcionarji mora
jo kupovati pri njih, če ho
čejo delati, prodajajo pa la
hko le po konkurenčnih ce
nah, tako na domačem kot

na tu jih  trgih. Nekateri med 
njimi vid ijo  rešitev iz prime
ža le v vsaj leto dni vnaprej 
znanih deviznih pravicah in v 
»dovoljenem« uvozu za izvoz«. 
Drag reprodukcijski material 
pa spodbuja bolj izvoz dela, 
namesto da bi se delovne or
ganizacije usmerjale raje v 
klasičen izvoz. Poleg tega so 
tudi izvozne spodbude narav
nane tako, da spodbujajo do
delavo izdelkov namesto kla
sičnega izvoza. Takšen izvoz 
je bil od nedavnega še do
mena nekaterih drugih indu
strijskih  vej, danes je vse 
bolj značilen tudi za tekstil
no industrijo. Tako so na pri
mer delovne organizacije tek
stilne stroke lani izvozile pri
bližno 60 odstotkov izdelkov 
kot klasičen izvoz, 15 odstot
kov jih  je bilo zgolj dodela
nih, ostalo so bili polizdelki. 
Teh 15 odstotkov izvoženega 
dela bi seveda precej več la
hko prineslo, če bi zraven 
lahko zaračunali domač repro- 
material.
Pa tudi izvoz polizdelkov je 
često dvorezen meč. Po eni 
strani prinaša devize izvozni
ku —  največkrat predilnicam 
in tkalnicam, brez katerih bi 
njegovo delo najbrž obstalo, 
saj za uvoz preje potrebuje 
tujo valuto, po drugi strani 
pa zaradi tega na domačem 
trgu zmanjkuje izdelkov, na 
katere so bili finalisti doslej 
navajeni. Majhne količine, ki 
ostanejo za domačega kupca, 
pa dovoljujemo tudi pogoste 
pritiske na višje cene, odpi

rajo pot zahtevam za pokri
vanje izgub, sovlaganja v raz
š iritev proizvodnje. Ta čas je 
eden najizrazitejših primerov 
za takšna, lahko bi že rekli 
—  izsiljevanja.
Tudi večino strojev, ki jih 
uporabljajo tekstilci, domači 
proizvajalci strojne opreme 
ne izdelujejo. Treba jih  je 
torej uvoziti. To pa moderni
zaciji tekstilne industrije že 
postavlja na pot novo oviro. 
Lani se zaradi znanih uvoz
nih omejitev niso kaj prida 
modernizirali, kar je nekate
rim že prineslo manjšo kon
kurenčnost na svetovnem tr 
gu. Nekateri stroji, še pose
bej tis ti, ki jih  uporabljajo 
konfekcionarji, zastare in se 
seveda tudi izplačajo že v me
secu dni. Omejevanje takšne
ga uvoza in omejevanje uvoza 
nekaterih repromaterialov, ki 
jih  domači proizvajalci ne iz
delujejo —  na primer mod
nih barv —  za nekatere po
meni tudi precej manjšo kon
kurenčnost v primerjavi z 
drugimi ponudniki.
Takšen položaj pa za našo 
testiino industrijo, kot izvoz
nico, ni ohrabrujoč, še pose
bej ne zato, ker je podobno 
tudi v drugih državah. Manjšo 
prodajo pa lahko kmalu pri
čakujemo tudi na domačem 
trgu. Lani so sicer tekstilc i 
še prodali vse izdelke, ki so 
jih  doma nameravali prodati, 
letos bodo to le težko do
segli.

REZAR Anton

Kadrovski politiki nismo posvetili dovolj pozornosti
V decembru 1980 smo v naši 
delovni organizaciji ponovno 
organizirali osnovno organiza
cijo ZSMS. Le-ta je v letih 
1977 in 1978 delovala dokaj 
pestro, na-kar je njeno delo
vanje v naslednjih treh letih 
popolnoma zamrlo. Ker smo 
bili mnenja, da je nujno po
trebno ponovno oživeti njeno 
delovanje, še posebno zato, 
ker je veliko mladih zaposle
nih v naši delovni organizaci
ji, so bile v mesecu novemb
ru izvedene priprave na pro
gramsko volilno konferenco.
V postopku je bila pripravlje
na kandidatna lista, ki so jo 
navzoči na konferenci potrdi

li in je bilo s tem izvoljeno 
tudi novo vodstvo.
Ob pogledu na dosedanje de
lo osnovne organizacije lahko 
ugotovimo, da večina komisij 
ni delalo. Ko govorimo o ko
misijah je treba reči, da je 
poleg predsednika v njih so
deloval le en ali dva člana. 
Na ta način se delo tudi ni 
moglo odvijati. Tako stanje 
smo skušali popraviti in ko
misije razširiti z zainteresira
nimi člani ZSMS, vendar to 
ni bilo preveč uspešno.
Tako slabo organizirani se ni
smo mogli in tudi nismo bili 
sposobni vključevati v vsa 
družbena dogajanja. Veliko po

membnih družbenih akcij je 
šlo mimo nas. Vzrok temu je 
med drugim prav gotovo tudi 
slaba kadrovska politika, ter 
tudi slaba pripravljenost posa
meznih mladink in mladincev 
do dela. Kadrovski politiki 
smo posvečali premalo pozor
nosti. Čeprav smo večkrat 
poudarjali, da lahko le pravil
no idejno-politično usmerjen 
oz. izobražen mladinec uspeš
no posega na vsa področja na
šega dela in zastavljene na
loge tudi uspešno rešuje, ni
smo poleg vključitve nekaj 
mladih v občinsko politično 
šolo, naredili doslej več. V 
bodoče je potrebno takemu

usposabljanju posvetiti naj
več pozornosti, s čemer bomo 
rešili tudi organizacijske te
žave.
Glede vključevanja mladih v 
delo samoupravnih organov 
je znano, da je mladinska or
ganizacija bila vključena v 
delovanje teh organov, ven
dar njeni predsedniki niso po
ročali o svojem delovanju, 
ker tudi osnovna organizacija 
ni bila aktivna. V prihodnje 
bomo morali skrbeti, da bodo 
naši delegati in sama orga
nizacija opravljali v samo
upravnem sistemu svojo de
legatsko dolžnost. Med mladi
mi delavci je še veliko nere-



pokazala tudi letošnja akcija 
NNNP '81.
Upoštevajoč dosedanje izku
šnje te r sprejeta stališča or
ganov ZKS in SZDL, ima 
akcija NNNP '81 predvsem 
političnomobilizacijski značaj, 
ki je v tem, da s široko po
litično mobilizacijo in mno
žičnim vključevanjem vseh 
delovnih ljudi in občanov pri
spevamo k:
—  ustrezni organiziranosti 

delovnih ljudi in občanov 
v vseh sredinah;

—  informiranju, ki se mora 
še v večji meri odražati 
kot oblika usposabljanja 
in razumevanja koncepta 
SLO

—  politik i ekonomske stabi
lizacije ter razvijanju sa
moupravnih družbenih od
nosov in političnih odno
sov v celoti, saj gospo
darska stabilnost pomeni 
hkrati tudi notranjo stabil
nost, kar krepi obrambno 
pripravljenost in sposob
nost naše družbe;

—  pravočasni izdelavi in pri
pravi srednjeročnih načr
tov, katerega sestavni del 
so tudi naloge na področ
ju obrambnih priprav.

Ob teh splošnih izhodiščih bo 
težišče aktivnosti predvsem na
—  razvijanju in usposabljanju 

narodne zaščite kot naj
širše oblike organiziranja 
ljudi na področju SLO in 
DS;

—  praktičnem uposabljanju 
delovnih ljudi in občanov 
za vodenje vseh oblik obo
roženega boja;

—  usposabljanju najodgovor
nejših organov in vodstev 
glede usklajevanja in vo
denja SLO in DS v vseh 
sredinah in družbenih rav
neh;

—  učinkovitejšem in h itre j
šem reševanju problemov 
ob mobilizaciji;

—  aktivnostih praktičnega 
urejanja terito rija  za po
trebe SLO;

—  pospešenem opremljanju 
in usposabljanju enot CZ;

—  dograjevanju in usklaje
vanju obrambnih načrtov 
vseh nosilcev obrambnih 
priprav.

Osnovni nosilec politične ak
cije so organizacije SZDL 
skupaj z drugimi DPO na vseh 
ravneh njihovega organiziran
ja.
Tako je v TOZD nosilec po
litične akcije Osnovna orga
nizacija ZSS.
In kako bo okcija potekala v 
naši delovni organizaciji?

Na podlagi teh osnovnih izho
dišč in usmeritev smo v naši 
delovni organizaciji izdelali 
programe aktivnosti. V teh 
programih smo začrtali naše 
dejavnosti na področju uspo
sabljanja vseh delavcev za 
obrambo in zaščito te r naše 
priprave na praktično prever
janje usposobljenosti, ki bo 
v mesecu aprilu ali maju.

Nekaj akcij na področju uspo
sabljanja smo že organizirali. 
Tako smo v lanskem letu ter

Organizirana potovanja mi ni
so najbolj všeč, tokrat pa mi 
je bilo prav to spodbuda, da 
sem se lažje odločila za kra
tek obisk New Yorka in Wa- 
shingtona.
Ta skok čez lužo je trajal le 
pet dni z vožnjo, od 16. 1. 
do 21. 1. 1981. Torej bežni 
vtisi ne prikažejo realne s li
ke življenja ljudi, njihove na
vade, razvade, tis to  kar me 
je pač najbolj zanimalo. Vi
deti New York ni bila nikdar 
moja želja, izjemno priložnost,

v prvih mesecih letošnjega 
leta pripravili usposabljanje 
nekaterih enot CZ, organizi
rali smo predavanja za vse 
delavce ter izvedli usposab
ljanje izvajalcev obrambnih 
načrtov nekaterih TOZD. Vse 
ostale aktivnosti po programu 
bo potrebno izvesti do konca 
meseca marca.

Vse te aktivnosti oz. akcije 
bi bilo potrebno uskladiti po 
posameznih KS — pač tam, 
kjer so sedeži naših TOZD.

ki se mi je ponudila, pa sem 
izkoristila in ni mi žal.

Leteli smo z DC - 10 in ne
kaj urno zamudo, sicer bi po
zabili, da je to JAT-ov avion. 
Pogled z aviona je tak, kot 
pogled s hribov, le da se po
krajina spreminja in ko avion 
pridobi na višini, se pravi lik 
pokrajine izgubi. Ko pa se 
pojavijo oblaki, lahko vidimo 
le neskončno preprogo, ki se 
je nekajkrat pretrgala nad 
Atlantikom in nad Kanado,

Pri tem usklajevanju imamo 
na Bledu nemalo težav. KK 
SZDL Bled, kateri smo posre
dovali naš program aktivno
sti, nas v morebitnem uskla
jevanju programov še ni ob
vestila, čeprav bo kmalu ob
dobje priprav za nami.

Upamo, da bo to sodelovanje 
bolje pri praktičnem prever
janju naše usposobljenosti.

POR Jaka

kjer so se kot srebrni trakovi 
vile zaledenele reke.

Vožnja je dolga deset ur, ki 
prav hitro minejo, saj smo 
vmes dobili dva obroka hra
ne, gledali smo film , če si 
kupil slušalke za dva in pol 
dolarja, si lahko poslušal 
glasbo na dvanajstih progra
mih. Na avionu se prodajajo 
carine prosto dragi parfumi, 
cigarete, žgane pijače, če pa 
opazuješ še ljudi-potnike, pa 
vožnja kar prehitro mine.

Vezilni avtomati, srce naše dajavnosti in iz katerih izhaja tudi naš naziv »VEZENINE«

Potovanje čez Atlantik



V mraku smo pristali, torej 
nam je JAT kar pošteno zago
del, saj bi ob točnem voznem 
redu lahko že celo popoldan 
pohajkovali po New Yorku. 
Kako veliko je newyorsko leta
lišče Kenedy si pravzaprav 
tudi jaz ne znam predstavlja
ti, saj smo se še po pristan
ku vozili po zemlji dobrih 15 
minut.

Vse, karkoli pogledamo je ve
liko in kar navaditi se ne mo
remo na takšne dimenzije le
tališča. Cariniki im policija pa 
so takšni kot pri nas. Neka
tere potnike n iti v mar ne 
vzamejo, nekaterim pa preg
ledajo vse kar imajo.

New York nas čaka ves v 
lučeh, reklamah, napisi pa ut
ripajo in vsaka hoče b iti naj
bolj vidna, tako da oči začne
jo boleti in ne gledam jih 
več. Prometni direndaj je  znan 
vsem, v Ameriki pa je razli
ka v tem, da med visokim i 
stavbami in na več pasovnih 
cestah vozijo široki in dolgi 
avtomobili. Vreme je bilo tak
šno, kakršnega sem se bala, 
mrzlo in vetrovno. Dan pre
dem smo prišli, je zapadlo ne
kaj centimetrov snega in kar 
praznično je zgledalo. Hotel 
smo imeli poleg M etropoli
tanske opere in večer, ki nam 
je še ostal, sva s fantom iz
koristila  za ogled okolice, pa 
ne za dolgo, saj me je pre
pihalo do kosti. V sobi sva 
imela barvni televizor, ki ga 
lahko gledaš celo noč. Zjutraj 
je bil avtobusni ogled mesta. 
Ker smo stanovali blizu Cent
ralnega parka so nam najprej 
pokazali hišo J. Lennona ozi
roma kraj, kjer je bil ubit. 
Peljali smo se ob Central
nem parku in opazovali New- 
yorčane, kako trenirajo tek. 
Vodič nam je povedal, da je 
tek v Ameriki modna muha, 
kajti športno udejstvovanje je 
zelo drago, potrebno je  pla

čevati trenerje, dvorane, re
kvizite, tek pa je  sorazmerno 
poceni in zdrav šport. Prav 
zanimivo je bilo gledati sta
re, mlade, velike, male —  
moške in ženske te r debele 
in suhe skratka pisana paleta 
ljudi, ki jim tudi mraz ni ovi
ra.
Ogledali smo si še Harlem — 
najrevnejši predel New Yor- 
ka, kjer živijo le črnci. Hiše 
propadajo, trgovine so zane
marjene, ljudje postopajo, le 
redki dajejo vtis, da imajo 
opravke in občutek imaš, da 
so svoje revščine tudi sami 
krivi.
Pločniki so dobesedno postla
ni s papirji, konzervami, raz
noraznimi odpadki in če bi 
vsi ti postopači očistili vsaj 
to, bi bilo življenje tudi tu 
svetlejše. Taksisti v ta del 
mesta ne upajo in tudi avto
busni ogledi niso najbolj pri
poročljivi.

Potem smo iz najrevnejšega 
predela šli na Peto avenijo — 
to je najbogatejši predel me
sta, saj sem mimogrede po
kukala v trgovino s čevlji in 
stanejo črni čevlji 3900,—  din. 
Ogledali smo si še kip Svo
bode pa palačo Združenih na
rodov, Lincoln Center, finanč
ni center, ki je bil to soboto 
prost. Ogledali smo si tudi 
Kitajsko četrt, zdi se mi, da 
je prav ta kljub velik i umaza
niji veliko bolj prijazna, kajti 
hiše so nizke, ljudje hitijo  po 
ulicah, diši po kitajski kuhinji 
tako prijetno, da smo zvečer 
pokusili njihove kulinarične 
specialitete. Pa kaj, ko te ni
so za naš okus, hrano smo 
žvečili in žvečili, po grlu pa 
je šla kar težko, če  nebi ime
li vina ne verjamem, da bi 
toliko pojedli.
Popoldan sva šla s prijatel
jem na Empire State Building 
(nebotičnik), kjer je na 86. 
nadstropju razgledna ploščad

na 102 pa si razgledujemo 
New York skozi meglene bar
ve. Ta pogled na neskončno 
mesto je enkraten. Stavbe, ki 
so se zdele visoke, tu izgu
bijo svojo veljavo, prav po
nosno pa se dvigujeta dvoj
čka, ki imata 132 nadstropij. 
Zvečer smo šli gledat New 
York še s te razgledne plo
ščadi, ki je v 107 nadstropju. 
Naslednji dan smo šli v va- 
šington, ki je oddaljen 490 km. 
Ceste so lepe, škoda da ima
jo tudi tu omejitve, sicer bi 
prišli tja  hitreje. Mesto samo 
je lepše kot New York, hiše 
so nižje in vse je bilo v zna
menju ustoličenja novega 
predsednika. Parlament je bil 
lepo okrašen z zastavami, v 
parku so b ili postavljeni stoli 
za povabljence, vse je bilo 
zastraženo pa ne preveč, to
liko, da ima obiskovalec prav 
prijeten občutek varnosti. Par
lament je odprt za obiskoval
ce. Vse sobe in delovne pro
store si lahko ogledamo in 
fotografiramo, razen kongres
ne dvorane, kjer je fotografi
ranje prepovedano.
Bela hiša je bila bolj zastra
žena, lahko smo jo poslikali 
le s ceste. Občutek, da je ta 
lepa Bela hiša narejena iz 
našega kamna, je prav prije
ten. Mimogrede smo si ogle
dali še veličasten Lincolnov 
mavzolej in 200 m visok obe
lisk Washingtons. Zanimivost 
Washingtons pa je Arlingston- 
sko pokopališče, ki je povr
šinsko največje pokopališče 
na svetu. Tu je grob nezna
nega vojaka Kennediyev grob. 
Med skromnimi marmornati
mi ploščami, ki so posejane 
po lepem parku, smo se vo
zili z avtobusom, potem si 
lahko predstavljate kakšne 
razdalje so to.
Popoldan smo zapustili Wa
shington in se peljali v New 
York po drugi cesti, ki je za
radi dvopasovnice manj pro

metna, pelje pa čez zelo lep 
in dolg most čez Atlantik. 
Most je viseč in dolg tr i m il
je. Ustavljanje je prepoveda
no, tako smo lahko samo 
vzdihovali in občudovali ta 
gigant.
Pozno zvečer smo priš li v 
New York, se malo spreho
d ili po ulicah in to je bil zad
nji večer v tem velikanskem 
mestu. Ker hrana v Ameriki 
ni po mojem okusu, preveč 
je čutiti umetnih snovi in ker 
mi tudi Kitajci niso dali nič 
užitnega, sem že komaj ča
kala, da gremo domov.
Zidovja se hitro nagledaš, 
direndaja naveličaš, trgovin 
je preveč in za naše žepe 
je bolje, da se ustavljaš sa
mo pred izložbami. Naslednji 
dan smo hodili po Brodweyu, 
opazovali ljudi kako hitijo , ka
ko so oblečeni in videti so 
čisto zadovoljni. Američani 
so se mi zdeli prav prijazni, 
pripravljeni so bili vedno po
magati, kadar sva gledala 
plan New Yorka in iskala 
pravo pot. Izgleda, da so do 
turistov bolj strpni in prijazni 
in v veliko začudenje sem 
spoznala, kako dobro poznajo 
našo državo in to po zaslugi 
naših košarkarjev, naravnih 
lepot (Dubrovnik) in našega 
predsednika.
Polet v Beograd je trajal to
krat le osem ur. Tokrat let 
ni bil tako lep, saj smo mo
rali imeti čez ves Atlantik 
privezane pasove, ker so nas 
zračni tokovi dobesedno pre
metavali. Pa nas je prišel 
član posadke potolažit, da še 
nihče ni ostal v zraku in res 
smo v torek dopoldan srečno 
prispeli na letališče v Beog
rad in nato na Brnik.
Ljubo doma, kdor ga ima. To 
je Amerika, naši hribi, naše 
vasi, naša Ljubljana, naši 
ljudje.

PETERMAN Jerca

Rezultati sindikalnih športnih iger občine Radovljica -1980
V okviru programa SŠI obči
ne Radovljica za leto 1980 
so bila organizirana tekmo
vanja v trina jstih  športnih pa
nogah, na tekmovanjih pa je 
nastopilo 676 žensk in 2800 
moških ali skupaj 3476 čla
nov sindikata iz 96 osnovnih 
organizacij ZS.
Iz naše delovne organizacije 
»VEZENINE« Bled je nastopi
lo 54 žensk in 32 moških,

skupaj 86 članov iz TOZD na 
Bledu.
V okviru občinskih sindikal
nih prvenstev smo se v letu 
1980 udeležili devetih tekmo
vanj, in sicer:
—  smučarskih tekih,
—  veleslalomu,
—  kegljanju (borbene partije
— ekipno),
— streljanju z zračno puško,
—  plavanju,

— avto-rally-u,
— odbojki,
— namiznem tenisu in
— kegljanju —  posamezno. 
Največ uspeha smo dosegli v 
plavanju in smučarskih tekih.
V plavanju je bila naša žen
ska ekipa prva, v smučarskih 
tekih pa druga.
V tekmovanju ženskih ekip 
na SŠI v letu 1980 je skupaj 
nastopilo 676 tekmovalk.

Najboljša mesta so osvojile 
naslednje OOZS:
1. ELAN Begunje
2. LIP Bled
3. VERIGA Lesce
4. VEZENINE Bled
5. ISKRA Lipnica
V tekmovanju moških ekip 
na SŠI v letu 1980 je skupaj 
nastopilo 2800 tekmovalcev. 
Najboljša mesta so osvojile 
naslednje OOZS:



šenih vprašanj kot je: sta
novanjska problematika, š ti
pendiranje in podobno, te r so
delovanje v samoupravnih or
ganih nam daje možnot odlo
čanja o skupnih stvareh, ki 
so tudi problem ne le mladih, 
ampak vseh zaposlenih. Na 
tem področju nas čaka torej 
veliko dela, ki ga bomo re

Gube in volane poševno ali 
spiralno všite na krilu oval
ne oblike. Gube, volane in 
mnogo nežnih čipk obroblja
jo tudi globoke široke ali 
okrogle dekolteje in bogato 
nabrane ali zvončaste roka
ve. Bela organca je velikokrat 
kombinirana s svetlim i bar
vami biserne matice —  mo
deli M. Francesio.

š ili le s sodelovanjem in an
gažiranjem vsakega posamez
nika ob pomoči družbenopoli
tičnih organizacij.
Tu smo omenili le nekaj vpra
šanj iz našega preteklega (ne) 
dela, ki smo ga obravnavali 
tudi na minuli konferenci. 
Smatramo, da je pravilno, da 
smo naše delo ocenili kritič

no ter da smo na osnovi tega 
naredili program za vnaprej, 
program, ki bo zajel vsa po
dročja dela, kjer smo sedaj 
stali ob strani oz. smo prema
lo naredili. V bodoče bo po
trebno dogovorjene naloge 
bolj odgovorno izpolnjevati, 
zato bo potrebno v operativ
nem načrtu (ki še ni izdelan)

točno opredeliti nosilce po
sameznih akcij in jih v prime
ru neizpolnjevanja tudi pokli
cati na odgovornost.
Osnovno organizacijo čakajo 
odgovorne naloge, in da jih 
bomo uspešno opravili, je po
trebna maksimalna aktivnost 
vsakega člana ZSMS.

LUŠTEK Ksenja

Ozka silhueta, geometrično 
sestavljeni šivi, vstavljene 
gube in trikotn i vložki, vo
lane postavljene druga na 
drugo so značilnosti mode
lom CAPUCI. Veliki, rafinira
no krojeni rokavi, vezenine 
in zraven primerna krila oz

načujejo modo za večerne 
priložnosti. Večerna krila so 
vedno sešita iz dveh plasti 
blaga.

Obleka v čarleston stilu iz 
svilenega šifona ima poudar
jen podaljšan život in nizko 
postavljen pas. Živo rdeča, 
smaragdno zelena, roza, ora
nž in kanarčkovo rumena so 
prave barve za takšne mo
dele.

V kolonialnem slogu je  kro
jen model s hlačnim krilom 
iz finega gabardena kreator- 
ke M ile Scön. Modni doda
tki so: ploščati zlati gumbi, 
svilen šal z vzorcem kačje 
kože in bluzonasta bluza.

V srebrno sivi jn beli barvi 
je Mila Schön pokazala sku
pino v  dandy .—  stilu. Kosti
mi z ozkimi krili in hlačne 
obleke so iz karo blaga v 
raznih tonih iste barve.

Visoka moda za 
poletje 1981
Pred kratkim so v Rimu pri
kazali znanj italijanski kre- 
atorji visoko modo za polet
je 1981. Čeprav morda m isli
mo, da je visoka moda le 
prestiž te r prikaz bujne do
m išljije  kreatorjev za kroje, 
vzorce, materiale in barve. 
Kljub vsemu bi vendar lahko 
našli v te j množici revij ne



kaj, kar bi ugajalo in bilo 
uporabno za vsako izmed nas. 
In kaj nam je pokazala rim 
ska moda?
Po dolgem času je spet v 
ospredju praznična moda, ki 
se je naslonila na vzhod- 
no-azijske, visoko razvite kul
ture in na modo italijanske 
renesanse, dobe Medičejcev, 
kj je značilna po svojih tež
kih svilah in brokatih.
Vpliv teh kultur je bil na re
vijah očiten, pa čeprav prila
gajanje teh noš v uporabno 
dnevno modo ali celo šport
no ni enostaven.
Naštejemo lahko še vrsto 
stilov: dandy s til, balerina- 
look in kolonialni stil in pra
vo poplavo folklore, Južno
ameriške in severno-afriške, 
ki se je združila.
V dnevnj modi dominira oz
ka silhueta s poudarjenimi, 
vendar okroglimi rameni, več
krat pa so že poudarjeni 
boki. Zgornji deli so podajo- 
či, na hrbtu široki, krilo do 
kolen in ozko, z malim raz
porkom ob strani. Taka lin i
ja zahteva dolge bluzone z

rahlimi naborki, bluze bluza- 
stih oblik, hlačne obleke in 
hlačna krila v dandy stilu, 
ob telesu krojene paletoje, 
obleke-plašče, samo kostime, 
jopice s pasom, kazake in 
tunike, čarleston ali celo 
vrečaste obleke.

Aktualne kombinacije barv 
so srebrno siva in čista bela, 
tintno modra z belo, neko
liko v ozadnju, vendar še ve
dno lepe so krem-kavno rjava 
in lešnikova.

Italijansko poletje bo bogato 
z lanom in krepdešinom iz 
čiste naravne svile. Posebno 
pomembne so bluze iz krep- 
dešina, ki ne manjkajo v 
nobeni kolekciji.
Veliko je bluz z naramnica
mi ali brez in bluz kot ste
znikov, krojenih tesno ob ži
votu. Bluze so okrašene s 
čipkami in volani iz organce. 
Tudi na strogih, moško kn> 
jenih bluzah se pojavljajo 
ovratniki iz čipke in organce. 
Nove so tudi aplikacije iz 
nežnih t il vezenin, všite na 
klasične moške tkanine.

Za praznične kratke obleke 
iz krepdešina ali organce se 
še naprej uveljavlja čarleston 
linija. Barve so intenzivne, 
včasih celo agresivne: ko
balt modra, smaragdna, oran
žna, tirk izna s pistacijo, 
fuksija, ciklam in celo kanar
čkovo rumena.
Za zvečer dominira baletna 
linija z ozkim zgornjim delom, 
močno poudarjenimi rameni in 
okroglo oblikovanim krilom. 
Organca v bleščeči beli bar
vi, podložena z biserno pas
telno podlogo, je najmoder
nejši material.

Uporabna je tudi večerna mo
da v medičejskem stilu. Pre
vladuje težka dišes svila, 
brokat, dragcene čipke, zlato 
tkanje in zlata vezenina. Ve
zenina iz svetlečih biserov 
na tesnih zgornjih delih še 
podčrtuje vtis razkošja in dra
gocenosti.
Italijani uveljavljajo različne 
hlače tudi za večerno modo 
in sicer iz dragocenih mate
rialov: z zlatom pretkanega 
brokata in težke divje svile. 
Barve so intenzivne in sve

tleče: lakasto rdeča jn kobalt 
modra se odlično podata k 
zlatu.
Vzorci tkanin postajajo kom
plicirani. Vzorec v vzorcu je 
za daljni vzhod prav tako t i 
pičen kot dekorativni orna
menti, polni simbolov in zla
tom pretkane tančice. Pogost 
na dnevnih oblekah je tisk 
kelim vzorca, lansirajo ga v 
močnih keramičnih barvah. 
Zelo sveže učinkujejo lis ti in 
cvetje na okenskem karu, ali 
cvetoče grmovnice na satena
stih črtah.

Ti sveži napotkj iz Rima, naj 
bi nam pomagali pri izbiri 
oblačil za letošnje poletje, 
kajtj industrijski kreatorji so 
modele za letos poleti mo
rali kreirati že lansko pole
tje , da so sedaj že zašiti in 
si bodo že počasi začelj u ti
rati pot na trgovske police. 
Zato bomo kmalu lahko vide
li, koliko je oblikovalcem mo
de uspelo ubrati pravo pot 
med trendom visoke in upo
rabne mode.

BIZJAK Mija

Informacija o ugotovitvah republiškega inšpektorja za delo 
ob priliki obiska z dne 17. 9. - 25. 9. 1980
V preteklem letu je bil v dneh 
od 17. 9. — 25. 9. 1980 na 
rednem Inšpekcijskem pregle
du republiški inšpektor dela. 
Osnovna ugotovitev inšpek
torja  je bila, da smo varstvo 
pri delu precej opustili. Za
kon o varstvu pri delu, ki je 
bil sprejet leta 1974 prinaša 
določene novosti, napram do 
tedaj veljavnem. To je pred
vsem zagotovitev enotnega, 
celovitega ter samoupravno 
urejenega varstva pri delu in 
tudi odgovornosti za to pod
ročje, ki je  pomembno za 
varno in uspešno delo. Na 
podlagi tega je b il v naši de
lovni organizaciji izdelan in 
sprejet pravilnik o varstvu

pri delu, vendar pa ga je po
trebno na podlagi ugotovitev 
inšpektorja dopolniti. S po
sebnimi pravilniki se bodo 
uredile še druge izvršilne za
deve. To so predvsem pravil
niki, ki urejujejo:

— roke občasnih preizkusov 
in način poučevanja in 
preverjanja znanja zaposle
nih iz varstva pri delu

—- delovna mesta oz. roke za 
pošiljanje delavcev na 
zdravstvene in psihofizič
ne preglede

—  način in postopek v zvezi 
z zagotavljanjem prve po
moči

—  način vodenja evidenc in

roki za dostavljanje poro
čil.

Naslednja ugotovitev inšpek
torja je pogojena s pravilni
kom o splošnih ukrepih in 
norma varstva pri delu za 
gradbene objekte, namenjene 
za delovne in pomožne pro
store. Ugotovljena odstopanja 
se nanašajo na TOZD Čipke 
Vintgar, ker so prehodi med 
stroji manjši od 0,70 m. V 
okviru lokacije na Bledu pa 
se mora izvesti ureditev gar
derob in drugih pomožnih 
prostorov. Ena kot druga re
šitev (Vintgar, Bled) pa na 
podlagi srednjeročnega pro
grama, ki bo vseboval podalj
šanje hale vezilnice.

Vsi TOZD morajo imeti poob
laščence za varstvo pri delu. 
Na nivoju delovne organiza
cije pa mora biti pooblaščena 
strokovna oseba za opravljan
je nalog iz varstva pri delu. 
Predlagane osebe so samo
upravni organi že potrdili. Vsi 
pooblaščenci bodo morali op
raviti posebni tečaj iz varstva 
pri delu.

Vsi zaposleni bodo morali op
raviti preizkus znanja iz var
stva pri delu.

To so najbolj bistvene zadol
žitve, ki jih  moramo izvesti 
na podlagi ugotovitev repub
liškega inšpektorja za delo.

Služba varstva pri delu

Nič nas ne sme presenetiti
Akcijo z imenom NIČ NAS 
NE SME PRESENETITI smo 
prvič organizirali v letu 1979. 
Iz ocen, ki so jih  sprejeli vsi 
udeleženci akcije, lahko ugo
tovimo, da je le-ta uspela in

dala vrsto pomembnih rezul
tatov pri krepitvi splošne 
ljudske obrambe in družbene 
samozaščite. Še posebno je 
ta akcija pomemben prispevek 
k usposabljanju vseh delov

nih ljudi in občanov v naši 
republiki.
Akcija pa je tudi pokazala, da 
imamo pri razvijanju koncep
ta SLO in DS, še vrsto po
manjkljivosti in slabosti. Vse

te slabosti in pomanjkljivosti, 
ki smo jih ugotovili v oceni 
akcije, smo v obdobju leta in 
pol poizkusili odpraviti oz. 
preseči. Kako in v kolikšni 
meri smo le-to uspeli, nam bo



1. VERIGA Lesce
2. ELAN Begunje
3. ISKRA Otoče
4. LIP Bled

Ekipa naše delovne organiza
cije je bila na osmem mestu. 
Vsako leto v mesecu decem
bru podelimo na zaključni 
prireditvi priznanja najboljši 
športnici in športniku.

V letu 1980 je bila najboljša 
športnica tov. BAJŽELJ Alen
ka, ki je osvojila kar tr i prva 
mesta v plavanju.

Najboljši športnik pa je bil 
tov. FERJAN Franci, ki si je 
ta naslov priboril na smučar
skih tekih, in sicer je na re
publiških tekih tekstilcev do
segel 1. mesto, na troboju

tekstilcev (ALMIRA, VEZENI
NE in SUKNO) je prav-tako 
dosegel 1. mesto ter na ob
činskem prvenstvu 4. mesto. 
Priznanja za množičnost na 
tekmovanjih je prejela tov. 
HAUSMAN Helena (udeležila 
se je 5-ih sindikalnih tekmo
vanj) in pri moških tov. HA
USMAN Jože (ki se je udele
žil 8-ih sindikalnih tekmovanj).

Športne vesti
Rezultati občinskega sindi
kalnega prvenstva v smučar
skih tekih za leto 1981, ki je 
bilo v Zgornjih Gorjah dne
15. 2. 1981. Na tekmovanju 
je nastopilo 46 žensk in 251 
moških ali skupaj 297 članov 
sindikata iz 53 OOZS.

ŽENSKE DO 27 LET
1. KOVAČIČ Irena
9. FISTER Majda

ŽENSKE OD 27 —  35 LET
8 . POGAČAR Štefka
9. STARE Slavica

12. PETERMAN Jerca 
14. HAUSMAN Helena
16. BIZJAK Mija

ŽENSKE NAD 35 LET
5. CERKOVNIK Marija

MOŠKI DO 27 LET
2. FERJAN Franci

MOŠKI OD 27 —  35 LET
10. HEGLER Jože 
31. SODJA Franci
46. AŽMAN Jože
47. SUŠNIK Milan
56. MIHAJL Igor
57. ROZMAN Miha 
72. AMBROŽIČ Stane

MOŠKI OD 35 —  45 LET 
27. JAKOPIČ Franci 
47. POKLUKAR Janko

MOŠKI NAD 45 LET 
21. ISKRA Vinko

VRSTNI RED - ekipno ženske
1. LIP Bled

38 točk
2. »VEZENINE« Bled

31 točk
3. ELAN Begunje

27 točk

VRSTNI RED - ekipno moški
1. VERIGA Lesce

86 točk
2. LIP Bled

78 točk
3. ELAN Begunje

71 točk
7. »VEZENINE« Bled

21 točk

VRSTNI RED - ekipno skupaj
1. LIP Bled

116 točk

2. VERIGA Lesce
101 točk

3. ELAN Begunje
98 točk

4. »VEZENINE« Bled
52 točk

5. ISKRA Otoče
34 točk

TROBOJ
ALMI RA-»VEZENI NE-SUKNO

Po letu dni smo se tekstilci 
iz radovljiške občine zopet 
pomerili —  tokrat že sedmič 
v tradicionalnem troboju v 
smučarskih tekih in velesla
lomu. Tekmovanje je bilo dne 
22. 2. 1981 na smučarskem 
centru KOBLA nad Boh. Bi
strico. Tekmovanje je poteka
lo v izrednem tovariškem 
vzdušju v lepem sončnem 
vremenu.
Rezultati v smučarskem teku:

ŽENSKE DO 27 LET
1. KOVAČIČ Irena
2. STARE Slavica
3. RAVNIK Branka
4. HAUSMAN Helena

ŽENSKE NAD 27 LET
1. POGAČAR Štefka
4. ŠLIBAR Dana
5. VIDIC Irena
6 . BIZJAK Mija

MOŠKI DO 27 LET
1. FERJAN Franci
2. AMBROŽIČ Stane

MOŠKI OD 27 —  35 LET
1. HEGLER Jože
2. SODJA Franci
3. SUŠNIK Milan
4. AŽMAN Jože
7. MIHAJL Igor
8. SUŠNIK Ljubo

MOŠKI NAD 35 LET
2. JAKOPIČ Franci
3. STARE Jože
5. POKLUKAR Janko

Zaradi novo- zapadlega snega 
je bila proga za vse katego
rije tekmovalcev dolga 3,5 km.

Rezultati veleslaloma:

ŽENSKE DO 27 LET
1. BURJA Jana
4. STARE Slavica
9. JUSTIN Jelka

10. KAKALJ Liza
11. TARMAN Olga
13. HAUSMAN Helena
14. LAVRIČ Ivka

ŽENSKE OD 27 —  35 LET
1. BAJŽELJ Alenka
5. VIDIC Irena
6 . BUKEČEVIČ Eleonora
8 . KOZJEK Zdenka
9. KOBILICA Marija

10. BIZJAK Mija

ŽENSKE NAD 35 LET
2. BUKOVNIK Milena
5. KOBILICA Angelca
7. TIČAR Jerca

MOŠKI DO 27 LET
1. KRŽIŠNIK Miloš
3. ANTUNOVIČ Matjaž
8 . AMBROŽIČ Stane
9. DERLING Iztok

MOŠKI OD 27 —  35 LET
2. MIHAJL Igor
3. STARE Jože
5. SUŠNIK Milan
6 . TRAMŠEK Miro
8 . AŽMAN Jože
9. SODJA Franci

11. SUŠNIK Ljubo
12. HAUSMAN Jože

MOŠKI OD 35 —  45 LET
3. JAKOPIČ Franci
4. POKLUKAR Janko

MOŠKI NAD 45 LET
2. ZUPAN Janez
3. ISKRA Vinko

EKIPNO:

—  veleslalom moški
1. »VEZENINE« Bled

40 točk (33 točk)
2. SUKNO Zapuže

40 točk (31 točk)
3. ALMIRA Radovljica

14 točk

—  veleslalom ženske
1. »VEZENINE« Bled

32 točk
2. SUKNO Zapuže

30 točk
3. ALMIRA Radovljica

24 točk

— smučarski teki
1. »VEZENINE« Bled

54 točk
2. SUKNO Zapuže

24 točk

V letu 1980 se je udeležil 
republiškega seminarja za 
šport in rekreacijo v Poreču 
tov. HEGLER Jože, ki je za
dolžen za šport in rekreacijo 
v naši delovni organizaciji, 
želimo mu, da bi svoje delo 
opravljal vestno in da bi dob
ro vodil naše ekipe na tekmo
vanjih.

ISKRA Vinko

3. ALMIRA Radovljica 
21 točk

—  množičnost
1. »VEZENINE« Bled

46 udeležencev
2. SUKNO Zapuže

30 udeležencev
3. ALMIRA Radovljica

12 udeležencev

Z dobrimi rezultati v velesla
lomu in tekih ter v množič
nosti smo osvojili vse 4 pre
hodne pokale. Naslednje leto 
imamo možnost osvojiti — 
seveda, če se uspehi pono
vijo —  dva pokala v trajno 
last.

ISKRA Vinko

7. Trnovskega maratona sta 
se letos prvič udeležila tudi 
dva člana našega kolektiva. 
Na najtežavnejši disciplini — 
teku na 42 km, na kateri je 
nastopilo 928 tekačev, sta 
dosegla dobre rezultate, in 
sicer:

153. FERJAN Franci 
215. HEGLER Jože

Za dosežene rezultate jima 
iskreno čestitamo in jima že
limo še mnogo uspehov na 
maratonih.

ŠPORTNA SEKCIJA

Le kolikokrat ti bom moral še 
povedati, da se servira z leve.
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FLUKTUACIJA 1980 in primerjalno (Število za
poslenih se manjša)
Leto 1979 Leto 1980
Prišli Odšli % flukt. Prišli Odšli % flukt.
94 104 12,6 67 70 11,2
Število zaposlenih v DS Skupne službe se je zmanjšalo 
v letu 1979 za 13 zaposlenih, v preteklem letu t. j. v letu 
1980 pa za 7 zaposlenih.
PRIMERJALNO —  bol. do 30 dni, nad 30 dni in porodniška 
v letu 1980
Leto 1979 Leto 1980
bol. do 30 dni nad 30 dni PD bol. do 30 dni nad 30 dni PD 
4,6 2,9 6,1 3,8 3,5 4,7
Največji odstotek je še vedno pri porodniškem dopustu. 
Prišli v 1981
1. ARH Janislav TOZD Pozamenterija Bled energetik
2. JENKO C iril DS Skupne službe vod. str. sl
3. AMBROŽIČ IvankaTOZD čipke Vintgar čistilka
4. GYREK Anica TOZD Konfekcija Kočevje zlaganje
5. VESELIČ VeronikaTOZD Konfekcija Kočevje zlaganje 
Odšli v 1981

Konfekcija Vipava šivanje
1. LEKIČ

Stanka TOZD
2 . CURK

Erik TOZD
3. CEROVŠEK

Marija TOZD
4. ČAJTINOVIČ

Azemina TOZD

Konfekcija Vipava 

Konfekcija Vipava

šivanje

sam. siv.

Konfekcija II. Bistrica čistilka

PUSTNI SPREVOD
Pred nekaj dnevi minil je pustni dan, 
marsikdo še zdaj od njega je zgaran.
Nekatera šema je puščobo svojo našemala, 
druga prednost je pač družbi naši dala.
Pustni sprevod bil je dolg, 
ne da bi naredil še en krog.
Našemljenih bilo je kot mravelj na mravljišču, 
ideje dobljene na domačem tržišču.
Po cesti so problemi družbeni skakali, 
ljudje pri sebi so se spraševali:
Kaj res nerešenih je toliko vprašanj?

revije

V slovo Pomm

191102548,1 COBISS s

V četrtek, dne 12. februarja 
1981 smo se na pokopališču 
v Gorjah poslovili od tovariša 
Polak Antona.

Rodil se je 1. oktobra 1902 
v Gorjah. Po končani osnovni 
šoli se je zaposlil v takratnih 
Deželnih elektrarnah v Žirov
nici. Že mlad je občutil kriv i
co takratnega družbenega re
da. Da bi lahko bolje sodelo
val s proletariatom se je leta 
1929 zaposlil v jeseniški že
lezarni. Leta 1935 je aktivno 
sodeloval v delavski stavki 
železarjev.

V i l l i c i  U l  U Z l l i a ,  r\C4Lv_«iv_» j o  u u m

preživljal, mu je onemogočila 
takojšen odhod v partizane. 
Zato je deloval kot aktivist, 
še preden ga je okupatorju 
uspelo odkriti, je odšel v par
tizane. Demobiliziran je bil 
kot borec X. ljubljanske udar
ne brigade.
Po osvoboditvi je nadaljeval 
s svojim delom v jeseniški 
Železarni, kjer se je tako kot 
v Gorjah aktivno vključeval 
v družbeno politično delo, 
zaupane so mu bile številne 
odgovorne funkcije. Po 32 le
tih  dela v Železarni se je 
leta 1958 upokojil. Leta 1969 
se je honorarno zaposlil v 
naši delovni organizaciji kjer 
je z natančnostjo in veliko me
re odgovornosti bil kos na
logam, ki so mu bile zaupa
ne. Kljuboval je zahrbtni bo
lezni, vendar je v lanskem 
letu moral prekiniti z delom. 
Neozdravljiva bolezen je pre
kinila njegovo življenje.

Ohranili ga bomo v lepem 
spominu!

DO »VEZENINE« BLED

Odgovor bil je:
Še dobro rinemo skoz naš vsakdanji 
In naprej ljudje so vse z vnemo opazovali, 
z glavo majali, usta raztegovali, 
saj maškare so pokazale, 
katere težave so čez leto jih tiščale.

Ves dan ljudje so se smejali, 
kar res je, za šalo so jemali. 
Prišel čez ure je nov dan, 
za vsakega pričel se je vsakdan.

LUŠTEK Ksenija

Nagradna
križanka
Rešeno križanko oddajte v 
uredništvo glasila do 20. III. 81

In če me prime da bi delal, 
se usedem in počakam, 
da me napad mine.
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»NAŠA VEZ« izhaja enkrat mesečno. Urejuje uredniški odbor: LUŠTEK Ksenija, ISKRA Vinko, TIČAR Jerca, BAJŽELJ Alenka, VIDIC 
Diana, POR Jaka, KRAVOS Jolanda, PAVLIN Veronika, ISKRA Elda. Glavni in odgovorni urednik: MAJER Peter. List dobijo člani kolektiva 
in upokojenci brezplačno. Tisk Knjigoveznica tiskarna Radovljica. Naklada 850 izvodov.


